
URBARSKA SPOLOCNOST,pozemkov6 spobこ erlstvo Becherov

086 35 Becherov

Znpisnica

z Valn6ho zhromaildenia Urbr{rskej spoloinosti, pozemkovd spoloienstvo Becherov,
a Srikromnfch lesov Becherov konan6ho dila 09.08.2020 o 13.30 hod v KSB Becherov

Pritomni: podfaprezendnejlistiny.

1/ Zasadnutie otvoril a viedol predseda US PS Becherov Ing. Jan Banicky, ktory predital
pritomnlrm niivrh programu sch6dze :

1. Otvorenie zasadnutia
2. Vol'ba mand6tovej. n6vrhovej komisie a volebnej komisie.. zapisovatela

a overovatel'a ziipisnice
3. Kontrola plnenia uzneseni z minulej valnej hromady
4. Spr6va mand6tovej komisie
5. Spr6va o dinnosti zarok2At9
5. Spr6va dozornej rady
7. Ekonomickd vysledky hospodrirenia, ndklady a v-y*nosy, niivrh na rozdelenie

ziskuzarok2Al9
8. PLin dinnosti na rok 202A, hospod6rsky a ekonomicky pl6n
9. Ndvrh cien palivoveho dreva na rok 2021
10. Voliby do vyboru adozornej rady US-PS
i 1" R.6zne

12. Diskusia
13. N6vrh na umesenie
14. Zdver

Tento program dal predsedajrici schvSlit'. K programu mal pripomienku OHL p. Stefan
Fedorko, navrhol zamenit' body 10 a 1 1 . Najprv aby bol bod rbzne a aZ potom volby do
ryboru a dozomej rady US. Tento niivrh aj program boli jednohlasne schviilend.

2/ Nrisledne predsedajrici nal,rhol dlenov jednotlilych komisii, zapisovatefa a overovatel'ov
ziipisnice. Pre toto valnd zhromaldenie boli navrhnutd pracovnd komisie v zloleni:
N{anddtov6 komisia : Helena Surkalovri

lvan Semandik
lng. Stanislav Prexta

Niivrhovd komisia : Ing. Martin Rusiiko
Ing. Jozef Brinda
Ing. Stefan F'edorko

'-'.,.1-ttl " t



Volebni komisia:    Mgr.Danka Janeこkova

lng.Ivall Popoviё  ・

Bc.Viera Dllnこ 曇ov`

Vd正 hromada schvttilaこlenov Jedno■i寸ch kOmisiijcdnoblasne.

Za zaplsovatera b。1憲tvfhluけ pan JOzefGmitcFkO aZa overovateFov zttiSnice boli

naVFhnuti Marim Gr市 na a Marim T雛こin.ZapisovtteF巧 overOVatelia zttiSnicc boli

sc卜激eJ valttm ttrOmttde」 mJednoblasnc.

3/Predseda US― PS Ing_Jtt Banicけ predniesol p漁 olmvm spMⅧ o plnettlznese亘

Z Illllinuloroぬ 6ho valn6ho,士 Iom〔遊denia. Vyガ vihol,ze sa podar1lo lllzatvo五 ぜdohodu so

l掘ご:遁1胤群鵠留蹴硼:鑑
「

鑑 謡寵鑑電tvrd軌

Ze na側けto z4piS nemtti zttkOnn6 mottnosdo lnfo.11.oVal p血 omnych ojctt so

丞 ,pCami PZ DuiavaBechcrov v IIlarcitohto roku.Bola predlo2勧
面 poをiadavka na

podpisanic dodatku ё。l k zlnluve o琵 市anl poFo～鷺6ho revirtl.Chcelisnle do dodatkudophiぜ

SttTi bOdy.

1.Doplmぜ do zllnluvy SikK)nlne lcsy一 pozemkov6 spoloёenstvo Bccherov.

2.v力 asniぜ Siこ1壺lok oゃγplate亘 n巧oIImehO,aby nedoch“ zalo k pokusom o nevyplatenie。

3.K ttjom“mu pnpoё ftダ k舷けЮk dおiu k,こke n奇 Om“hO・

4.ZruSiぜ po宙IInosぜ prか亜 cけCh OS6b Zasielぽ PZ泳 丘 専 na ttadu頭 joIInl16ho.

Boht直げ do dnettёho dtt sa poFov正 ci neozvali.Problё m v壼 巧 v nedorie"面 vゴahov

mcdzi vlastmmi SL a podielnini us.Poぽ ajcho Mzorllje to mo漁 6 1en po mventarizれ if

LV.PItoコロ通1血lЮ spravu zobrali na vedomie.

4/Pね Stefan Fcdorko,OLH Urbttsktt Spo10ぬ o雛i oboz面mil pIわmttch SO SpFaVOu

oこillnosti Urbをsktt sp010`気osti za rok 2019.V翠 無 cu宙cdolinfomttcic z NLC o Ⅵおke

m,織鯖盤器盤燎棚冨蹴留譜∫翻躍霧監d
磁 na pozel■ och US,alcbo SL,Nisledne infol■ l10Val p五tol霞崎アCh O pOdOZre五,お drcvo sa

zlc zttdnoctteo Je tO ttledkom toho,Йe drevo wdttvtti rudiabczpotrebneJ kvaliflkれ ie.

Vごal珂 こasti infol...ova1 0 pcstovne」 a ochamq cilllllosti。

5/Predsettti Vdttbオ ЮmttdeFlla Vyzvd mand猛 o前 komisiu na prednesenie spra7vy

品 bV● kOmlsle.

M雄磁わ耗 komisia zllodnotilaお vd“ zhrom壺

“

nieje tИ直さania schop轟 .

Celko、けpoこet hlasov-1649,

pHmmypoこ et hlasov(可 na Z`越adc splnomocne亘 )-846,
こo predstavuJe 51,3%p血 omnych.

6/Prcdseda doЮ mcJ rady山 懲tCfan Duこenka preこ tal p五ね壺サm spraⅧ dozOmeJ rady,

v ktortt zhodnOtil yう cぃ bゞoru urbなska Sp610ёlllotti a hospo山面 c Za rok 2019.Hla、配

wz面国,お認pdarilo ttvぽ ∝ny tr盗

Ⅷ為∬鮨猟11宙猾 ltte,dividmdy.Zl配ぶila sa platba dreva a dovozu
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sprisnila sa smernica US o vnritornej dinnosti. Tiei upozonril na veci, ktor6 sa nepodarilo
dorie5it'. Vfmena pozemkov s LS& 5.p.po chybnom spracovani ROEP-ky, dodatok
k zmluve s PZ Dujava Becherov a vymenit' OLH. Informoval pritomnlich o kaZdorodnej

klesajricej faLbe,do povahlje za vel'mi pozitivne" do povaZuje za probl6m je, is kde sa m5
t'aZit' koiom, taii sa traktorom a tym sa po5kodzuje les. Je potrebnd rie5it' l'udi na ktorych
pozemkoch sa hospodrlri a z toho nemajir Ziadne vyhody. A nakoniec upozornil naprobldm
predaja podielov tretej osobe.

7/ Predseda Urbrirskej spolodnosti, pozemkovd spolodenstvo Becherov Ing. Jan Banicky
obozndmil pritomnych s ekonomiclcfmi qisledkami hospodrireni a za rok 2019. Predital

d6leZitd zdvery z ridtovnej zhvierky,zvykazu ziskov a str6t a obozn6mil prftomnych
z hospodiirskym qisledkom spolodnosti. N6sledne predniesol nilvrh na rozdelenie ziskuza
rok2019 podielnikom vo vy5ke 30,00 € najeden hektrlr. Tento n6wh bol jednohlasne

schv6leny.

8l OLH pan Stefan Fedorko predniesol pl6n hospodarenia na rok 2AZA. Obomr{mil
pritomnych s pliinovanou t'aZobnou a pestovnou dinnost'ou. Jednotlivo pre US a SL uviedol

Wskupkinovanej tai:by apredpokladanfchnSkladov atriiebztejto dinnosti. Ajednotlivo
plan pestovnej dinnosti s predpokladanymi niikladmi.

9tIng. Jan Banichf preiftal pritomnfm n6wh vyboru urbrirskej spolodnosti na ceny palivov6ho
dreva pre rok 2A21. ndvrh je talq, Le v5etka drevn6 hmota sa bude preddvat', di
podnielnikom, alebo nepodielnikom za trhov6 ceny. Zavdzr$e qibor US prisp6sobit' cenu
dreva podfa akru{lnych podmienok na trhu. O stavebnom dreve a podmienkach jeho

pridelenia sa nejednalo, takie ost6va nezmenend.

101V rOznom zadal diskusiu OHL p. Stefan Fedorko, ktory zopakoval svoj n(nor
o nekvalifikovanom rnjdaji dreva a hlavne zddraznil, Ze nepodpisanim Ziadosti predsedom

US o dot6ciu na mimoprodukdn6 plochy na dasti SL, t6to spolodnost' pri5la o 14 000 €.
Nado mu predseda US odpove dal, Ze nemdZe podpisat' niedo, ked' nie je presveddeni, Le je
to pr6vne spr6rme ( poukazal na to, Ze SL ako pr6vny subjekt samostatne nehospodaria,

preto nemdZu ako prdvny subjekt poZadovat' dot6ciu na hospodarenie ). Dalej si
zobral slovo Ing. Stefan Fedorko, ktory pritomnlfm vysvetlil postup pri uiivani pozennkov

PZ. N6sledne rystupil starosta obce Jozef Gmiterko, ktoqi poZiadal pritomnycho zv{ienr
rrfska mesadnej odmeny predsedu US. Od6vodnil to tym, Le 50 € je dnes smie5na suma.

Rozprudila sa debata o vySke odmeny. Nakoniec sa vSetci jednohlasne uzriesli na rni5ke

odmeny 150 € v hrubom a spdsob vyplatenia urdi novy vybor.

111 Predseda US predital pritornqim niwhy do qiboru US a dozornej rady.
Vybor US: SurkalovS Helena, Ing. Banicky J6n, lng. Prexta Stanislav, Marirln Grirrna,

Ivan Semanddk, Petridko Andrej a Stefan Fedorko.
Dozorn6 rada: Ing. Lepef,ov6 M6riq Tandin MatuS, Stefan Duienka a Le5ko Lubo5.

Po sdftani hlasov volebnS komisia predniesla pritomnym vysledky hlasovania:
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1,SURKALOVA      590
2,BANICKY        548
3,PttXTA         518
4,GRIVNA             504
5,SEMANёAK        501
Nttr〔通亘ci:

6,PEШёKO ANDREJ  478
7,FEDORKO STost.     322

DOZORNA RADA

l,LEPENOVA        627
2,TANёIN NIla饉こ     500
3,DUttENKA        447
Nttadmk
4,LESK0           437

12/Njttlcdne prednicsla naゃ なhOva kollllsia N`ル をh na uznesenie.

Keご溌 k通
"hu a ani k pnebehu sdttdzc ncbolittiadne pHpomienky,predseda sapntomym poごakoval zaも こ銀だa poⅣ alich na obこ erstvelllle.

Zapisovatett JozcfGmitcrko   OК rovatelia滋

"iSnice:Marian Grivlla
MaFitt Tanこ in
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